

About McGill University

Founded in Montreal, Quebec, in 1821, McGill is a leading Canadian post-secondary institution. It has three campuses, 10 faculties, 12 professional schools, 300 programs of study and almost 41,000 students, including more than 9,700 graduate students. McGill attracts students from over 150 countries around the world, its 12,000 international students making up 30% per cent of the student body. Over half of McGill students claim a first language other than English, including approximately 20% of our students who say French is their mother tongue.

L'Université McGill

Fondée en 1821 à Montréal, au Québec, l'Université McGill est l'une des grandes universités du Canada. Elle compte trois campus, 10 facultés, 12 écoles professionnelles, 300 programmes d'études et près de 41 000 étudiantes et étudiants, dont plus de 9 700 aux cycles supérieurs. Originaires de plus de 150 pays, ses 12 000 étudiantes et étudiants internationaux représentent 30 % de sa population étudiante. Au-delà de la moitié de l'effectif étudiant de l'Université McGill a une langue maternelle autre que l'anglais, et environ 20 % est francophone.